
Fra Ordføreren. 

 

Hei alle sambygdinger i Lierne. Nå har det gått 1 måned siden jeg tiltrådte som Ordfører og jeg tenkte 

å gi dere en liten statusrapport.  

Den pågående pandemien setter en effektiv stopper for all reiseaktivitet så det blir mange timer 

foran dataskjermen i Teams-møter og digitale konferanser. For meg er det meste nytt så jeg er en 

ivrig tilhører i de fleste sammenhenger. Kriseledelsen møtes jevnlig for å oppdateres og informere 

om Korona-status og nasjonale og lokale smitteverntiltak. Jeg har hatt anledning til å bli litt bedre 

kjent med mine ordfører-kolleger i Namdalen og ellers i Trøndelag og jeg ser at her er det mye hjelp å 

få for den som er fersk i faget. Vi har hatt møter i Fjellandbruks-prosjektet for å få fart i det igjen og 

her tror jeg det vil komme mye interessant fremover. Jeg har også fått informasjon om 

Kommunekraft, Husbanken, Helseplattformen, Kultursatsning på Fylkesnivå og Politisamarbeid. I 

tillegg har jeg jobbet en del for min tidligere arbeidsgiver Arne Bergli AS for å hjelp dem over i nytt 

regnskapssystem og med avslutning av 2021-regnskapet.  

Fra 1. februar øker jeg på til 100% stilling som Ordfører, og mye av tiden blir nok tilbragt på kontoret i 

kommunehuset eller på hjemmekontor. 

Som Ordfører er en av mine viktigste oppgaver å være et talerør og ombud for alle innbyggere i 

Kommunen. Jeg håper derfor at alle som har noe de vil formidle, ros eller ris eller forslag til hvordan 

vi sammen kan gjøre Lierne enda bedre, ikke nøler med å ta kontakt med meg. 

Til slutt et sitat fra Johan Wolfgang von Goethe:  

Jo mer jeg tenker på det, jo klarere ser jeg at livet ganske enkelt er til for å leves. 
 

Reidar Bolling Rødli 

https://www.ordtak.no/sitat.php?id=8278
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